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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Magyar tenger mellé magyar sivatag?" 

Tisztelt Ház!

Magyar tenger mellé magyar sivatag?
 
 A kampányidőszak közepette sem szabad megfeledkeznünk a magyar gazdák helyzetéről. Kivált 
azokéról, akik az aszályvédelem hiányosságai miatt évről évre jelentős veszteségeket kell 
elkönyveljenek földterületeiken.

Bár már többször is megemlítettem itt az Országgyűlés falai között, hogy szorgalmazzuk az Alföldi 
csatornarendszer karbantartását és a víz megtartása céljából a használatát, valamint a Duna-Tisza 
csatorna kiépítését, hogy megoldjuk az évtizedes problémától, az aszály jelentette veszélytől a 
gazdákat, de az ügyben előrehaladás nem történt, a probléma viszont évről-évre egyre égetőbb.

Az ENSZ már két évtizeddel korábban a félsivatagok közé sorolta ezt a területet, ami nem 
mellesleg a csonka hon egytizedét teszi ki, megmentése érdekében viszont mégsem történt 
semmilyen érdemi előrelépés, hiába kormányoz lassan másfél évtizede a jelenleg regnáló vezetés.

A kérdésem tehát az lenne, hogy tervezik-e a Dél-Alföldet behálózó csatornarendszert -a károk 
megelőzése és orvoslása céljából- hasznosítani, karbantartani, a három évszázada megálmodott, de 
máig meg nem valósított Duna-Tisza csatornát végre kiépíteni?

Milyen jövőbeni beruházásokra számíthatunk a vízgazdálkodás terén, ha a minap rendelték el 645 
milliárd forintnyi egyéb beruházás elhalasztását is, az üres államkassza okán?

Illetve milyen egyéb rendelkezésekkel kívánja a kormány segíteni a legnagyobb egybefüggő 
mezőgazdasági területeink elsivatagosodása elleni küzdelmet?

Köszönöm megtisztelő válaszát!


